



N° 20/00311

/MINESUP/SG/CS

Yaoundé, le 08 SEPT 2020

## COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre d'Etat, Ministre de l'Enseignement Supérieur, Chancelier des Ordres Académiques, informe l'opinion nationale, que la **Cérémonie de remise des diplômes aux lauréats de la 11<sup>ème</sup> promotion de l'École Normale Supérieure (ENS), de la 3<sup>e</sup> promotion de l'École Nationale Supérieure Polytechnique de Maroua (ENSPM) et des 2<sup>ème</sup> et 3<sup>ème</sup> promotions de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières (FMIP) de l'Université de Maroua, aura lieu le jeudi 10 septembre 2020, à l'amphi 500 du Campus de Kongola-Djoulgouf-Kodek.**

Ladite cérémonie sera présidée par Monsieur le Recteur de l'Université de Maroua.

Par ailleurs, les mesures prescrites par le Gouvernement en rapport avec la crise sanitaire en cours doivent être scrupuleusement respectées.

Le Ministre d'Etat,  
Ministre de l'Enseignement Supérieur



Jacques FAME Ndongo

MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR  
MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

\*\*\*\*\*  
SECRETARIAT GENERAL  
GENERAL SECRETARIAT

\*\*\*\*\*  
CELLULE DE SUIVI  
FOLLOW UP UNIT  
\*\*\*\*\*



REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
REPUBLIC OF CAMEROON

\*\*\*\*\*  
Paix-Travail-Patrie  
Peace-Work-Fatherland  
\*\*\*\*\*

N° 20/00311 /MINESUP/SG/CS

Yaounde, the 08 SEPT 2020

## PRESS RELEASE

The Minister of State, Minister of Higher Education, Chancellor of Academic Orders, informs national opinion, that the graduation ceremony for the laureates of the 11<sup>th</sup> promotion of the Higher Teachers' Training College (HTTC), of the 3<sup>rd</sup> promotion of the National Advanced School of Engineering of Maroua (NASEM) and of the 2<sup>nd</sup> and 3<sup>rd</sup> promotions of the Faculty of Mines and Petroleum Industries (FMPI) of the University of Maroua, will take place on Thursday 10<sup>th</sup> September 2020, at the Amphitheater 500 of the Kongola-Djoulgouf-Kodek Campus.

The said ceremony will be presided over by the Rector of the University of Maroua in strict compliance with the measures prescribed by the Government related to the current health crisis,

The Minister of State,  
Minister of Higher Education



*Jacques Fame Ndonga*